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Návrh usnesení:

Zastupitelstvo města projednalo problematiku složení komisí při zadávání veřejných zakázek a v souvislosti s 
elektronizací veřejných zakázek 

schvaluje

následující postup s účinností od 1. 5. 2017:
1) Odšifrování elektronických nabídek bude prováděno dvěma pracovníky oddělení veřejných zakázek – 
odboru rozvoje, MM Děčín. 
2) Posouzení kvalifikace a hodnocení nabídek bude prováděno komisí jmenovanou radou města pro každou 
jednotlivou podlimitní či nadlimitní veřejnou zakázku. Přičemž komise bude složena minimálně z jednoho 
zaměstnance Magistrátu města Děčín, a dále případně z člena navrženého OHK Děčín a členů navržených 
prostřednictvím předsedů politických klubů, které mají zastoupení v zastupitelstvu města. Za OHK Děčín a 
každý klub může být nominován pouze jeden člen. Každý člen komise bude mít svého náhradníka. 
3) Usnášeníschopnost komise v případě účasti nadpoloviční většiny. 

Stanovisko RM:
Rada města dne 28.3.2017 projednala problematiku složení komisi souvisejících s městem vyhlášenými 
veřejnými zakázkami a toto usnesením č. RM 17 06 36 02 doporučila.

Cena:      

Návrh postupu: RM doporučuje schválit

Důvodová zpráva:
Rada města a následně zastupitelstvo města v roce 2009 rozhodly o účasti jednoho člena z každého 
politického klubu v komisích souvisejících s procesem zadávání veřejných zakázek s tím, že komise bude 
vždy jmenována ke konkrétní zakázce radou města.
V současné době jsou nabídky k podlimitním a nadlimitním veřejným zakázkám (dále jen VZ) podávány 
elektronicky a veškeré úkony jsou prostřednictvím elektronického nástroje zaznamenávány. (De facto nabídky 
jsou podávány elektronicky již od objemu 1 mil. Kč bez DPH.)
Z toho důvodu se jeví komise pro otevírání těchto nabídek jako nadbytečná i s ohledem na nový zákon o 
zadávání veřejných zakázek, který problematiku komisí k veřejným zakázkám vůbec neřeší a v současné 
době již tyto nejsou povinné.
Pro posílení transparentnosti posuzování a hodnocení nabídek, je však vhodné tyto komise i nadále jmenovat.
V případě, že nebude mít politický klub zájem o nominaci svého člena do komise k veřejné zakázce, sdělí své 
stanovisko administrátorovi příslušné VZ.
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